
   P r o t o k ó ł 

 z zebrania wiejskiego sołectwa Lekarty 

 

Zebranie odbyło się w dniu 15 września 2022r. o godz. 19.00 w lokalu świetlicy wiejskiej                         

w Lekartach. Na ogólną liczbę 172 stałych, uprawnionych do głosowania mieszkańców sołectwa,   

w zebraniu udział wzięło  21 mieszkańców, a więc więcej aniżeli 1/10 stałych mieszkańców. 

Zebranie odbyło się w I terminie. 

 /Lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

1) Wójt Tomasz Waruszewski 

2) Radna Barbara Giziewska 

3) Katarzyna Wieczorek pracownik Urzędu Gminy 

Porządek zebrania: 

1) Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania 

2) Informacja Wójta Gminy o bieżących sprawach Gminy 

3) Zapytania i wnioski 

4) Zakończenie zebrania. 

Przebieg  zebrania: 

Ad 1 

Zebranie otworzył i prowadził Sołtys wsi Ryszard Pruchniewski. Powitał zebranych i stwierdził ważność 

zebrania jak na wstępie protokołu. Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania. Nie 

zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad. Porządek został podjęty jednogłośnie. 

Ad 2 

Wójt Gminy Tomasz Waruszewski w swoim wystąpieniu omówił następujące zagadnienia: 

 Podziękował kole Gospodyń Wiejskich i wszystkim mieszkańcom wsi, za udział w  dożynkach gminno-

powiatowych, które odbyły się w Skarlinie 3 września br., 

 Przekazał informacje dotyczące przyznawanych świadczeń z pomocy społecznej: 

- stypendia socjalne, 

- dożywianie dzieci w szkołach (Spółdzielnia Socjalna „Obiadek” z Mroczna), 

- świadczenia rodzinne, 

- świadczenia z funduszu alimentacyjnego, 

- dodatek węglowy, 

- dodatek osłonowy, 

- wydawanie żywności z programu „pomoc żywnościowa” ze środków UE. 

 Poinformował, że komputery z programu Granty PGR będą wydawane wnioskodawcom najpóźniej na 

początku października br., 



 Omówił problem wzrostu kosztów utrzymania w związku z podwyżką cen energii i opału oraz 

zapowiadany wzrost wywozu odpadów komunalnych, zwielokrotnienie cen inwestycji. Zaapelował, żeby 

mieszkańcy zaopatrzyli się jak najszybciej w opał na zimę. 

 Przekazał, że w przyszłym roku będzie aktualizowany cennik wynajmu świetlic wiejskich. 

 Wójt odpowiedział na pytania mieszkańców, które padły na zebraniu wiosennym: 

- wniosek prezesa OSP Lekarty w sprawie przeglądu hydrantów –  nowe hydranty powstaną przy okazji    

planowanej budowy sieci wodociągowej na terenie wsi, 

-  wniosek sołtysa o monitoring wokół świetlicy – ze względów finansowych zadanie nie zostało 

zrealizowane, ale w dalszym ciągu czeka na wykonanie, 

- montaż lustra na głównym skrzyżowaniu – zrealizowano, 

- wyznaczenie przejścia koło zatoki autobusowej – wniosek przekazano wg właściwości do powiatu, 

 Budowa hali targowej w Bratianie, planowane zakończenie inwestycji na wiosnę 2023r. Hala ma być    

kuźnią rozwoju przedsiębiorczości. 

Ad. 3 

Sołtys wsi zrelacjonował sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej /Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 2/ 

Sołtys złożył na ręce Wójta wniosek o przekazanie w zarządzanie sołectwu działki nr 144/1 (działka po stacji 

uzdatniania wody) oraz wniosek o pomoc w dotarciu do właścicieli zaniedbanych działek w Lekartach. 

Mieszkańcy obecni na zebraniu dyskutowali ponadto na następujące tematy: 

 Budowa drogi ekspresowej S5 – Wójt powiedział, że inwestorem jest Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad i żadna decyzja jeszcze nie zapadła, ale w październiku obędą się konsultacje  

społeczne i mieszkańcy będą mogli wypowiedzieć się w tym temacie. 

 Prośba o usunięcie zakrzaczeń na drodze w kierunku Biskupca  – Wójt poinformował, że niedługo zostanie 

przeprowadzony przegląd dróg 

 Jednostka OSP Lekarty bierze udział w konkursie „Harnaś wspiera Strażaków Ochotników”. Prośba  

o wsparcie i oddanie głosów. 

  

. 

 

 

protokołowała                                                                       Sołtys wsi 

Katarzyna Wieczorek                                      Ryszard Pruchniewski 


